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Proces Verbal

inchr:iat astdzi 1"2 mai 2o'J"6 in cadrul gedintei extraorclinare a Consiliului Local Racovi!a, convocata
prin disprczitia primarului nr" 69 din 09 rnai2016, $edinla incep<l cu 9 consilieri din cei 11in funcfie. Dl.

Drigoiu Cornel a fostin cursulzileide astdzi, Este de acord cu proiectulde hotirdre. Lipseste motivat dl.
Telebus Marius, Sedinla este corrdusd de domnul Drdgoi Dionisie,

se supune la vot ordinea de:zi, Se aprobd in unanimitate-9 voturi p€lnrru,

1) Froiect de hotirdre privind suplimentarea utilizirii d!n excedentuI bugetan constituit la data
de 3L"12.2o15 a surnei clle 20,00 rnii lei pentru lucrdri de investifit- seeliunea dezvoltare pent!.N.r

anul 2015

Dl. Cdndea:Consider cd investifia este opr:rtund la Sebegu de Sus.

Dl. Stoia: Nu sunt de acord cu iegirea spre toaletd, cdminul este nric"

Dl, Primar: Din cdmin se va intra intr-un hol;idupd in toalete. Nu se va va intra directin toaletd din cdmin asa
cum ati inleles dumneavoastrd.

Dl. Stoia: Nu cred cd este bine gAnditd toaleta.
Dl Stoica: Problema asta era binevenitd mai devreme. Nu ;tiu dacd este bine si facem toaleta in campanier
electorald. Sunt de acord insd rlu acum deoarece este campanie electoralS. Deci eu nu sunt de acord cu
rectifica rea bugetard.

D-na Mderean: Nu sunt de acord ca in campania electorald sd se foloseascd bani din excedentul bugetar.
Vreau sd intreb cum este bucdtiria la Serbegu de Sus? Sunt de acord sd se fac6 insd trebuie pusd la punct
bucdtdria, Nu ne-a!i intrebat dr-'spre lucrarea din Cornuna Racovila cu privire la gardurile din localitate.
Trebuia sii ne informali. Nu sunt cle acord cu investifiiin camparria electorald,
Dl, lvan: Vreau o copie dupd r:ontractul de lucrdri referitrrr la gardul din Comuna,
Dl. Secretar:Vd rog sd facelio cerere scrisi;ivd pun la clispozilie o r:opie dupd contrarct,
D-na: Mderean: Referitor la proiectul cu privire la Asociafia Dorul,:!. Nu am gtiut cd asociatia are sediul in
Turnu Rogu.

Dl' Tulpan: Sd gtiti d-na Mderean cd in anul 2012 in luna inainte de alegeri s-au fdcut. lucrdri la Sebegu de Sus.
To!i primariiau propus sd se facd'iln perioada mandatuluigi rnaialesin campaniile electorale.
Dl' lvan: Noi avem dreptulsd fim informagi, sd analizdm proiectele de hotirdre, sd le dezbatem. Ne punefiin
fala unui fapt, acela de a construi toalete la Sebegu de Sus. Suma este foarte marer. Vd rog sd ne puneli la
dispozilie un proiect, liste de canltitS|i. Dacd noi astiziaprrobdm proi,ectul, c6nd credelicd incep lucrdrile.
Dl' Primar:Vd pun la dispozilie gichiaril rog pe dl. Stoia pentru cli e domeniuldurnnealuisd verifice listele cle
cantitdli 5i sd dea o valoare estimativd a lucrdrii. Prirna dat;i trebuie oblinute ltoate avizele pe proiect,
autorizalia de construire gi dLrpd :;(3 va putea demara lucrarea.
Dl' lvan: sunt de pdrere ci lucrarea este binevenitd, insd trebuier ganditi in ansamblu, sd gdsim fonduripentru tot cdminul. Eu zic ci lucrarea sd se facd dupd alegeri"
Dl' candea: Pe parcursul a 4 ani s-au fdcut foarte multe, am aprobat foarte multe lucrdri, sigur, faptul cd
aceastd lucrare se aprobd intr-o;;r:dinld irrtimpul campaniei electorale, nu cred cd construc!ia toaletelor lasebegu de sus are un impact pentru ca rjl. Primar sd oblind un nou mandat, acear:;tj lucrare oricum se va
fa ce.

Dl' Primar: Vreau sd vi spun cd Ansamblul Dorule! alscoliiGimnaziale Racovila a luat locul lla Mo5tenire din
Bitr6ni, festival desfdgurat la Avrig.
hr^ur' stoia: Eu a9 cere pdrerea cetd!enilor cu privire la acest proiect.



Dl, Stoica:Ag vrea sd se faci un proiect pe cdminulculturalcle la sebesu de sus.
Dl. lvan: Propun amAnarea acestui proiect de hotdrdre.
Se supune la vot Proiectul de hotdrire: 2 voturi pentru(Dl. Drfgoirj Cornel ;i di, C6ndea Valeriu) si g abtlneri.
Proiectul de hotdrAre iniliat de dl, primar se respinge"

ln continuare se supune la vot procesul verbal al gedinlei dnterioare. Se rroteazd in unanimitate_g voturi
pentru,

Dl' secretar: intr-o gedinld viitoare a; vrea sd propun r.rn prolect de hotd16re pentru instalarea unui sistem
audio-video pentru ca pedinfele de consiliu local sd fie
foarte mult transparenla cu privire la Consiliul Local,

discutd, vom elimina complet disculiile cu privire cd

pedin[ei.

Nemaifiind altele de discutat se incheie sedinfa de consiliu pxtraordinard din data de 12 mai 2016 dreot
pentru care semndm aliturat:

Pregedinte de gedinfd

Drdgoi Dionisie

{Lt

Secretar delegat

Hulpup Marius Gheorghe


